
BESLUITENLIJST PRESIDIUM GEMEENTE ALBLASSERDAM d.d. 26 augustus 2015

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (vz), de heer J.J.G Lok (plv lid), de heer J.R. Pardo Kruidenier (lid),
de heer T. Stam (lid), de heer B.W. de Leeuw (lid), de heer F.C. de Gier (lid), de heer A.C. Strop (lid),
mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)
Afwezig m.k.: de heer M.J. van Lavieren, de heer U. Oflaz

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
Burgemeester Paans opent deze eerste vergadering van het presidium ná het
zomerreces, voor het eerst onder zijn leiding. 
Er wordt een bespreekpunt toegevoegd aan de agenda (proces woonwagens raadsronde
september).  
De agenda van het presidium zoals aangemaakt in het ris (het pdf-bestand) wijkt
enigszins af van de agenda zoals deze in ibabs is te vinden. Bij het opmaken van de
agenda zal hier aandacht voor zijn, aangezien de agenda plus stukken openbaar
toegankelijk zijn.  

2 Vaststellen verslag 10 juni 2015
Besluit
Naar aanleiding van het verslag van 10 juni (rondvraag) meldt de griffier dat de afspraak
met de bewoners van het Anker nog gemaakt moet worden. Griffier coördineert dit.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

3 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Commissie Grondgebied:Punt 6 en 9 (Parallelweg fase 1 en 2) worden als één
agendapunt behandeld. Overzicht in de vorm van een tekening wordt gemist, om de
situatie te kunnen duiden wordt verwezen naar de ruimtelijke onderbouwing
(https://www.alblasserdam.nl/ruimtelijke-plannen/omgevingsvergunningen/omgevingsver
gunning-parallelweg-bouw-28-woningen-fase-i-en-ii.)Punt 8 (voortgangsrapportage
OZHZ) wordt als bespreekpunt geagendeerd en punt 10 (strategische agenda
bedrijfsleven) gaat naar de commissie Bestuur.Dossier Woonwagens komt als
bespreekstuk op de agenda, bijbehorende stukken worden naar aanleiding van de
bespreking in het presidium voorbereid en worden op een later moment toegevoegd aan
de agenda.Commissie Bestuur:Het presidium verzoekt bij punt 5 (toetreding Hardinxveld
Giessendam) om aanvullende informatie, zoals bijvoorbeeld het rapport van de
commissie Schutte en ook wordt de impactanalyse genoemd. Het formele verzoek van
Hardinxveld Giessendam zit al bij de aangeleverde stukken, als bijlage bij de brief van
het DSB. Gevraagd wordt naar een toelichting op een passage uit de brief van het DSB
over 'bevoegdheden'. Griffier zet de acties uit.Punt 6 (DKCC) wordt als bespreekpunt
geagendeerd.Voorzitter: A.C. Strop.Commissie Samenleving:In de RIB wordt beschreven
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dat de WMO adviesraad reageert op de notitie Mantelzorgondersteuning. Deze notitie is
niet toegevoegd aan de stukken, terwijl er naar verwezen wordt. Verzoek om dit
onderwerp separaat te behandelen.Cijfers zijn zowel landelijk als lokaal nog niet bekend.
Hier is dringend behoefte aan: inzicht in impact/risico's in Alblasserdam, graag zo
concreet mogelijk. Voorzitter: M.J. van Lavieren.

4 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
De stukken zijn door het presidium akkoord bevonden voor behandeling in de
commissievergaderingen op 15 september.

Sluiting

5 Rondvraag
Besluit
Het verzoek wordt gedaan om de vergaderavonden zoveel mogelijk te laten starten niet
eerder dan 19.30. Dit zal ook voor het presidium worden doorgevoerd. 
BIO Verbonden Partijen (8 september) zal starten om 19.30 uur, gevolgd door de BIO
OZHZ om 20.30. Oproep aan de fracties om aandacht te hebben voor de opkomst bij
bijeenkomsten. Zorg voor een goede vertegenwoordiging.
BIO pilot collectieve beveiliging bedrijventerreinen is akkoord. Bijkomend doel is de
ontmoeting met de ondernemers. Datum volgt.
BIO Buitenruimte is akkoord, datum volgt.
Op 29 september staat de calamiteitenoefening Jeugdhulp gepland voor de Jeugd,
starttijd zal ook 19.30 uur worden.
De heer Pardo Kruidenier vraagt aandacht voor de inbreng bij commissies/raad. Waar
wordt discussie gevoerd over de inhoud van dossiers (verdieping) en waar wordt het
echte politieke debat met elkaar gevoerd. Burgemeester Paans doet de suggestie dit
punt te agenderen bij de te organiseren werkbijeenkomst (hei-sessie) van de raad. 
Burgemeester Paans doet ter kennisname een mededeling over een situatie in de
samenleving van Alblasserdam.
De heer de Leeuw deelt mee dat de gezondheidstoestand van de heer Brand gelukkig
verbeterd is, hij zal zijn (raads)werkzaamheden weer gaan oppakken.

6 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.
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